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Witold Dominik        Kłobuck, dnia 20.10.2024 r. 

radny Rady Miejskiej w Kłobucku 

 

 

BURMISTRZ KŁOBUCKA   

ul. 11 Listopada 6, 

42-100 Kłobuck 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłobucku 

 

INTERPELACJA 4/2024 

 

Opis stanu faktycznego 

Od wielu lat pojawia się i powtarza problem uszkadzania przez parkujące pojazdy oświetlenia ulicznego - 

latarni, usytuowanych w przestrzeni miejsc postojowych, zlokalizowanych na Rynku Jana Pawła II  

w Kłobucku (dz. nr 1015/1, 1067/1, 1332, 1069/3, 1068/2, 1019/2, 1021 i 1024, obr. Kłobuck). Rynek Jana 

Pawła II jest centralnym miejscem Kłobucka, gdzie odbywa się wiele imprez plenerowych, które jest 

wizytówką naszego miasta. W obecnej chwili, każda latarnia zlokalizowana w drogach (w tym parkingach) 

okalających płytę rynku jest uszkodzona. Od długiego czasu jedna z nich, zlokalizowana na działce 1341/5, 

naprzeciwko budynku nr 21 jest zupełnie zniszczona, z nawierzchni wystają jedynie „zabezpieczone” w 

sposób prowizoryczny kable zasilające (fot.6). Jednocześnie należy zwrócić uwagę, że zgodnie z art. 61 pkt 

2 ustawy Prawo budowlane właściciel lub zarządca obiektu budowlanego jest obowiązany zapewnić, 

dochowując należytej staranności, bezpieczne użytkowanie obiektu w razie wystąpienia czynników 

zewnętrznych odziaływujących na obiekt, związanych z działaniem człowieka lub sił natury(…). Nie ulega 

wątpliwości, że stan techniczny w jakim znajdują się latarnie zlokalizowane na parkingach przy rynku, nie 

tylko razi swoją estetyką ale realnie zagraża bezpieczeństwu ludzi i mienia. 

Ten opłakany stan obrazuje załączona poniżej dokumentacja fotograficzna: 

 
fot.1          fot.2 
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fot.3         fot.4 

 

 

  
fot.5      fot.6 
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fot.7       fot.8 

 

 

 

fot.9       fot.10 
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PYTANIA 

 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1. Czy i w jakim terminie planuje Pan podjęcie realnych, skutecznych działań, które będą 

skutkowały naprawą oświetlenia ulicznego w obrębie Rynku Jana Pawła II, i które będą 

gwarantowały bezpieczeństwo jego użytkowania? 

2. Czy rozważa Pan zmianę lokalizacji oświetlenia poza obszar miejsc postojowych lub jakąś 

inną formę zabezpieczenia latarni przed uszkodzeniami spowodowanymi przez parkujące 

pojazdy? 
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